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 CAMPLLONG | DDG  La Junta de Govern Local de l'Ajuntament de Campllong va acordar 
sol·licitar a la Direcció General de Carreteres l'eixamplament de la calçada de la C-25 des del 
municipi fins a Riudellots. L'alcalde de Campllong, Lluís Freixas, va recordar que fa uns anys, 
quan es va arranjar el tram fins a Cassà de la Selva, no es va considerar com a prioritari 
millorar també aquest altre. Posteriorment es va plantejar construir una variant a Riudellots, que 
finalment no es va fer. És per això que Campllong vol amb urgència aquesta actuació, ja que, 
amb el pas del temps, la carretera no compleix totes les condicions que hauria de tenir pel gran 
volum de vehicles, molts d'ells camions, que hi passen diàriament. Tot i que el ferm de la 
calçada està en bon estat, no hi ha espai per aturar-se en casos d'avaries o perquè hi circulin 
sense perill persones a peu o en bicicleta. 
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